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Vragen van het lid Dijkhoff (VVD) aan de ministers van Binnenlandse Zaken 
en Koninkrijksrelaties en van Veiligheid en Justitie over het bericht «2 miljoen 
Nederlanders slachtoffer identiteitsfraude» (ingezonden 18 juni 2013). 

Vraag 1
Bent u bekend met het bericht «2 miljoen Nederlanders slachtoffer identiteits-
fraude»?1 

Vraag 2
Deelt u de mening dat het onacceptabel is dat honderdduizenden Nederlan-
ders slachtoffer zijn van deze vorm van criminaliteit? 

Vraag 3
Klopt het dat slachtoffers van identiteitsfraude vaak problemen ondervinden 
met het doen van aangifte en de afwikkeling hiervan? 

Vraag 4
Deelt u de mening dat de afwikkeling van aangiftes beter moet? 

Vraag 5
Wat gaat u doen om het voor slachtoffers makkelijker te maken om de 
gevolgen van identiteitsfraude te herstellen?

1 https://www.security.nl/artikel/46537/1/
2_miljoen_Nederlanders_slachtoffer_identiteitsfraude.html?utm_source=rssfeed&utm_medium
=rss&utm_campaign=rssfeed
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